
Das Filmprogramm der 20. Ausgabe von CROSSING EUROPE Filmfestival Linz [@crossingeurope] präsentiert Lebenswelten aus ganz Europa. Von 26. April bis 1. Mai 2023 wird Linz einmal mehr zum cinephilen Treffpunkt des europäischen Kinos, mit einem reichhaltigen und diversen Filmprogramm, jungem Autor*innenkino, und zahlreichen Filmgästen. Das Publikum kann sich zum Jubiläum auf rund 140 Spiel-, Dokumentar- und Kurzfilme aus ganz Europa freuen.

♥ Crossing Europe Filmfestival Linz: 26. April bis 1. Mai 2023 ♥

🎬 Das Programm wird am 14. April veröffentlicht <https://crossingeurope.at/programm>

🎫 Tickets sind ab 17. April erhältlich! <https://crossingeurope.at/tickets>

#CE23 #crossingeurope #filmfestivallinz #europeanfilms

The program of the 20th edition of CROSSING EUROPE Film Festival Linz [@crossingeurope] presents insights from all over Europe. From April 26 to May 1, Linz will once again become the cinephilic meeting place of European cinema, with a rich and diverse film program, young auteur cinema, and numerous film guests from Austria and abroad. Around 140 feature, documentary and short films from all corners of Europe will await the audience.

♥ Crossing Europe Filmfestival Linz: 26 April – 01 May 2023 ♥

🎬 The program will be available on our website starting April 14th

<https://crossingeurope.at/en/program>

🎫 Tickets are available from April 17th!

https://crossingeurope.at/en/information/ticket_infos

#CE23 #crossingeurope #filmfestivallinz #europeanfilms